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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Janne 

 

1. 5 min - Velkommen til Rene 

- Godkendelse dagsorden  

- Godkendelse af referat 

Janne 

Dagsorden og referat blev godkendt. 

2. 

 
5 min 

Skolen - information 

• Siden sidst 

-  Faglærercafé - status 

 

Fælles - Jacob 

Opfølgning på bustransport fra sidste møde. 

Et medlem undres over morgenruten fra 

Starup. Bussen kører en runde, hvor den 

ikke passerer skolen. Skolen kontakter 

Sydbus. 

I planlægningen efterspørger vi ekstra bus 

til a-ugerne (til busstationen). Her har alle 

elever fri samtidigt, så kapaciteten er ikke 

helt tilstrækkelig. 

 

Faglærercafé. Den første er afholdt for 9. 

årg. Der var ganske få, der mødte op. 

  

Vi har startet planlægningen af skolefesten. 

Temaet er i år “Fastelavn” 

Vi vil gerne udvikle 3 store temaer, der kan 

rulle. 

 

3. 

 

10 min 

 

Elevråd 

• Nyt fra eleverne 

 

Fælles / drøftelse - Elevrådet 

Til juleklip delte elevrådet chokoladeboller 

ud. 

Elevrådet har snakket med Solveig om 

udbudet i boden. Boden er kommet godt i 

gang, og eleverne er glade for det, der 

sælges. Eneste anke er at eleverne synes 

der er for meget majs i pastasalaten       

Solveig vil gerne have respons. Derfor 

sætter vi en postkasse op til ønsker. 

 

Dagsorden 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: TORSDAG – D. 15. december 2022 

Tid: kl. 17.00 – 20.00 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell 

Elevrepræsentant 

Rosa Brødsgaard Knudsen 7D X 

Forældrerepræsentant  

Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard 

Forældrerepræsentant  

Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 

Kirsten Lei / KL 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 

Carl Aagaard Madsen 8B 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

Renè Viekær Petersen /RVP 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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4.  20 min Pædagogisk grundlag 

- Drøftelse og godkendelse 

- Bilag udsendes tirsdag 13.12 

Jacob 

Udkastet er drøftet med det pædagogiske 

personale på et pædagogisk udvalgsmøde. 

Her var en rigtig engageret drøftelse. 

Det pædagogiske personale vil rigtig gerne 

drøfte det videre.  

Det er vigtigt at det pædagogiske grundlag 

ikke bliver et digert værk, men det må 

gerne fremadrettet være mere 

handlingsanvisende. Hvad er det der gør 

Kløvermarkskolen til en helt særlig skole? 

Sundheds/bevægelsesprofil? 

Det pædagogiske grundlag blev godkendt. 

Der arbejdes videre, så det fremadrettet 

beskriver vores kendetegn tydligere. 

 

5. 20 min Udgang fra skolen i pauserne. Skolens 

bod er nu kommet i gang igen og derfor 

er der tilbud til dem der er sultne. 

- Skal vi have et forbud? 

- Fordele / ulemper – samt evt 

håndtering 

Fælles / drøftelse - Jacob 

Når eleverne handler i butikkerne, køber de 

sjældent noget sundt. 

Boden har en stor kø. Ekspeditionerne med 

skolekort går hurtigst. Vi skal arbejde med 

logistikken. Motivere til at eleverne vælger 

skolekortet. 

Skolebestyrelsen anbefaler at eleverne skal 

blive på skolen i pauserne. 

Kunne vi sætte en ønskepostkasse op, hvor 

de unge kan komme med forslag/ønsker til 

boden. 

Måske kan vi lave en prøveordning hvor der 

lukkes for udgang i en periode. Måske vil 

det give bedst mening i forbindelse med en 

sommerferie. 

 

  Århjul 2022 – 2023 / dec  

6. 15 min Princip for brug af digitale medier 

• Hvordan og hvad skal det 

indeholde 

• Procesplan aftales 

 

Fælles / drøftelse  

Center for digital dannelse (Forside | Center 

for Digital Dannelse) har udarbejdet et 

glimrende materiale vi kan tage afsæt i. For 

alle 

Hvordan lærer vi de unge digital dannelse. -

herunder hensynsfuldt brug af sociale 

medier. 

 

Hvordan kan vi klæde de unge bedre på til 

ungeuddannelserne. (Søgning, brug af 

officepakke, lovligt brug af billeder mm.) 

Vi sætter punktet på næste gang. 

Jacob 

7. 5 min Budget / regnskab 2022i 

 

Fælles / information 

Vi er ramt af de stigende energipriser. 

Vi er i en vis grad blevet kompenseret. 

https://digitaldannelse.org/
https://digitaldannelse.org/


 

3/3 

Vi kommer sandsynligvist til af afslutte 

2022 med et mindre merforbrug. 

Tomas 

7. 5 min Evt Alle 

Torben har været på bestyrelseskursus. Her 

kom elevernes synspunkter i fokus – Vores 

elevrådsformand Rosa havde budt ind med  

Et videobidrag. Det rundsendes. 

8.  Kl. 18.30 Julefrokost / hygge Alle 

 


